



选择亚太财险与时康的10大理由

10 Reasons to choose the Now Health International and Asia-Pacific P&C partnership

时康国际是一家备受赞誉的国际医疗保险服务商，致力为全球客户提供顶尖、卓越的国际医疗保险服务。Now Health International, the worldwide health insurance provider has developed with Asia-Pacific P&C a set of differentiating elements to its proposition that you might not have been aware of.

您了解亚太财险和我们在中国推出的产品吗？

Did you know that for our Asia-Pacific P&C underwritten policies?

- 1** 新会员最高参保年龄可至79岁
We accept new members up to the age of 79
- 2** 续保无年龄限制
We have no age limit for renewals
- 3** 签发保单合同时，我们会明确列出承保和不承保范围
We clearly state what will be covered and what will NOT be covered when we issue policies
- 4** 对于10名员工（或以上）统一投保的团单，我们提供既往病史不咎，承保员工保前疾病。同时取消牙科治疗和生育保障的等待期
We can offer Medical History Disregarded (MHD) to groups with 10+ employees so any pre-existing condition will be covered on enrollment. In addition, waiting periods for maternity and dental will be waived
- 5** 因为居住时变化需将保险合同转到全球其他地区时，我们可以提供连续性保单转移，无需再额外核保
We allow policy transfer to other regions without additional underwriting
- 6** 提供高额的生育保障，无需自付比例，最高保障额为每个保险期内94,000元人民币
We can cover maternity up to RMB 94,000 per period of cover without any co-insurance
- 7** 提供高额例行和复杂的牙科治疗保障，最高保障额分别为每个保险期内9,400元人民币和18,900元人民币，牙科治疗保障需自付20%
We can cover routine and complex dental treatments up to RMB 9,400 and RMB 18,900 respectively per period of cover with a 20% co-insurance
- 8** 提供先天性疾病保障，最高保障额为每个保险期内945,000元人民币
We can cover congenital disorders up to RMB 945,000 per period of cover
- 9** 提供肾衰竭和肾透析保障，最高保障额为每个保险期内472,000元人民币
We can cover renal failure and dialysis up to RMB 472,000 per period of cover
- 10** 器官移植、癌症治疗、转运和送返报销至保单的最高赔付金额
We pay up to the annual maximum benefit limit for organ transplants, cancer, evacuation and repatriation



我们的国际医疗保险，可帮助您与现有的客户建立更紧密、持续的关系。Find out more about how these and our other benefits will help to build stronger, retainable relationships with your existing client base.

请立即与我们联系，获取您的国际医疗保险报价。

Contact us for your next international health insurance quote.

E ChinaService@now-health.com

T +(86) 400 077 7500

F +(86) 400 077 7900

www.now-health.cn